



		16. juni 2025
		<i>dato</i>

Referat fra mødet.

Dato 11. juni 2025 kl.- 10 til 12,30

Sted Kellers Minde, H.O.Wildenskovsvej 10, Brejning

Mødedeltagere:

Jens Eskildsen

Henny Obling

Trine Rasmussen

Tove Pedersen

Lise Caspersen

Rep. voksen handicap Hanne Frandsen

Vejle Museerne Rasmus Skovgaard
Jakobsen

Suppleant Benny Nielsen

Suppleant Verner Helwig Pedersen

Dagsorden	Referat
------------------	----------------

1. Afbud fra mødedeltagere	Benny Nielsen Verner Helwig Rasmus Skovgaard Jakobsen
2. Opfølgning af referat fra 28/maj Bemærkninger	Ad 6: Status på billedserie: Manglende billeder fundet. Ad 9: Ang. Facebook: Mads står klar til at hjælpe med evt. problemer. Ad 13: nye regler for regnskabsføring: Museet holder selv øje med, om omsætningen overskrider 300,000. Ad 14: Der er indkøbt en router til registreringsgruppen.
3. Økonomi v/ Trine	Saldoen er 661.548,05 kr. Mindesøjlen saldo: 1.615.969,60 kr.
4. Mindesøjlen v/Jens Herunder tekst til mindesøjlen	Arne Mølgaard har sendt mail med forslag til program, når Mindesøjlen indvies. Ang. gæster, der skal inviteres, vil Jens og Trine kigge i deres notater efter dem, der har doneret penge. Ang. indvielsen af Mindesøjlen indkaldes til ekstra møde med Arne Mølgaard, Verner Helwig og resten af bestyrelsen den 2. juli kl. 10 Jens har kontakt til Servicegruppen ang. alt det praktiske. Ang. tekst var der flere forslag: Uddrag fra teksten i pjecen om Mindesøjlen. Teksten fra de 2 store sten stående ved Anstalten Poetiske ideer sendes til Toves mail, som vil kigge på en tekst.
5. Presseansvarlig til den lokale presse v/Jens	Jens tager kontakt til pressen ang. Mindesøjlen. Museet må blive bedre til at kontakte pressen ved særlige lejligheder. Eks: samarbejdet med Fredericia Gymnasiums orienteringsløb for Fælleshåbskolen.
6. Orientering fra årsmødet, Sødisebakke.	Et godt fremmøde fra de forskellige museer. En hyggelig dag med med et godt oplæg om fremtiden for Sødisebakke.

7 Sammenfald af gæster i åbningstiden.	Et par gange har der været problemer med at få de antal af gæster og betalinger til at passe. Det besluttes ikke at ændre proceduren omk. betaling endnu. Henny præsenterer et system til at kategorisere hvilke grupper, der besøger museet. Hun vil arbejde videre med det.
8. evt.	Referatet kommer op at hænge på opslagstavlen. Henny har lavet mapper til forskelligt indhold på Gmailen.
9. evt.	Tove laver et sommerbrev til medlemmerne.
10.	
	Næste møde den 13. august kl. 10 til 12,30 med fælleskaffe kl. 9,30.